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Geachte leden van de gemeenteraad, 
Geachte burgemeester, 

Mijn naam is , bestuurder van Stichting De Ambassade. Met deze brief wil ik 
graag met u in gesprek komen over de mogelijke toegevoegde waarde van een stichting-
model coffeeshop in uw gemeente. 

Aanleiding voor mijn schrijven is onder meer een recente uitspraak van de burgemeester 
van Leiden, waarin werd aangegeven dat de behoefte aan gereguleerde 
cannabisverkoop niet alleen binnen de Leidse stadsgrenzen speelt, maar ook een rol 
kan vervullen in omliggende gemeenten. Dit zou, aldus de burgemeester, kunnen 
bijdragen aan spreiding, regulering en het beperken van ongewenste straathandel. 

 
Wie wij zijn 
Stichting De Ambassade is actief in Zwijndrecht en exploiteert daar een coffeeshop 
zonder winstoogmerk. Wij werken met een gesloten pasjessysteem, testen al onze 
producten op werking en zuiverheid, zetten in op goede voorlichting en investeren onze 
winst volledig in lokale sociaal-maatschappelijke doelen, zoals jongerenwerk, 
armoedebestrijding en verslavingspreventie.  

 
Waarom Voorschoten? 
Voor zover mij bekend is er in Voorschoten op dit moment geen coffeeshop gevestigd, 
terwijl ook hier – net als elders – cannabisgebruik voorkomt. In de praktijk betekent dit 
vaak dat inwoners zijn aangewezen op het illegale circuit. Een stichting-model 
coffeeshop kan juist hierin voorzien: gecontroleerd, transparant en sociaal verantwoord. 

Met ons model versterken we bovendien actief de scheiding tussen softdrugs en 
harddrugs, doordat we volwassen gebruikers een veilig en legaal alternatief bieden 
zonder contact met het criminele circuit. Ik geloof dat Voorschoten met een aanpak 
zoals de onze niet alleen overlast kan beperken, maar ook kan bijdragen aan 
volksgezondheid en preventie. 
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Onze aanpak 
Wij werken met een pasjessysteem met duidelijke regels voor toelating en besteden 
actief aandacht aan preventie en voorlichting. Wij zijn geen commerciële onderneming, 
maar een maatschappelijke voorziening. In Zwijndrecht heeft deze werkwijze geleid tot 
een stabiele, veilige en gewaardeerde coffeeshop. 

 
Breder draagvlak 
Ik merk dat er binnen steeds meer gemeenten interesse ontstaat in een alternatief 
model voor gereguleerde cannabisverkoop. Ons stichtingsmodel biedt daarbij een 
laagdrempelige, veilige én sociale oplossing. Het feit dat we jaarlijks een aanzienlijk 
bedrag investeren in lokale maatschappelijke doelen maakt deze aanpak ook 
aantrekkelijk op lokaal niveau. 

 
Presentatie en werkbezoek 
Heel graag kom ik naar Voorschoten om mijn voorstel persoonlijk toe te lichten in de  
vorm van een korte presentatie aan de raad of in een andere passende setting. Uiteraard 
bent u ook van harte welkom voor een werkbezoek aan De Ambassade in Zwijndrecht, 
zodat u onze aanpak zelf kunt ervaren. 

Voor vragen of het maken van een afspraak ben ik bereikbaar via  
 of telefonisch op . 

 
Met vriendelijke groet, 

Bestuurder – Stichting De Ambassade 
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